1、 科幻画比赛
                Fiction painting competition
1. 参赛内容：Painting works 
参赛作品的艺术形式包括：油画、国画、水彩画、水粉画、钢笔画、铅笔画、蜡笔画、版画、粘贴画、电脑绘画等。绘画风格和材料不限。不包括非绘画类的其它美术与工艺品。
The style of paintings can be various:oil painting,Chinese art,water color,crayon painting,computer painting. The material and style of painting is unlimited, however other handicrafts are not accepted.
[bookmark: _GoBack]2.作品要求：The requirements of works
（1） 在4K的纸或是其它材料上绘制（除油画作品应自备画框外，其他作品无须装裱）。作品要求干净、整洁。
   Must be painted on the 4K size paper or other materials(only oil paintings need to be framed)
（2） 参赛作品限个人作品，即由作者本人独立完成作品。不接受集体作品参赛。参赛作品不得抄袭他人作品。
 The painting works must be independently finished by indiviuals.
Group works are not accepted.
（3） 凡有下列情况之一者不予参赛：出现科学性错误的，画幅尺寸不符合规定的。
Please make sure your work fits the correct size.
（4） 上交时，在作品背面右下角贴上作品标签。
Please label the name of your work at the bottom right cornerof the back side.
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2、 小发明、小论文比赛
               DIY Invention and thesis competition
1．参赛内容：(Works)Y
（1）观察生活中使用物品不方便的地方，提出需要改进的方案并完成制作。发明生活中没有的物品，但发明的作品可以给我们的生活带来方便。
Have a close observation of the normal daily objects. You can comeup with your own idea about where you can have further improvement.You can also invent new things which can bring the convenience to our daily life. 
（2）科学探究活动或社会实践活动中对自然事物和现象的观察、调查、实践、探究或对科学问题的奇思妙想。形式包括：观察日记，调查报告；小实验探究报告等
You can make observations or investigations on natural phenomenons. You can also come up with amazing ideas on scientific questions.
The thesis could be a observing diary,invertigation report,etc.

2．作品要求：(works)Requirements
（1）小发明要根据有关的科学原则，进行创造性的构思、设计和制作，创作出与现有物品不同的具有一定科技含量的，具有一定的实用性、超前性、先进性的科技作品。要求写出发明设想、设计、制作过程、使用方法等。
The little invention can be a reflection of your creative thought,design. It should be practical,advanced and according to relative scientific principles.Please write your thoughts,designs,creating process and 
explanation.
（2）小论文内容具体、真实，层次清楚，语句通顺，文章的字数在400以上，附上能反应真实性的现场照片。
The content ofthe thesis should be detailed, real,comprehensive and well organized. The words are more than 400 and remember to attach the supportive images.
（3）小论文要写明题目、姓名、班级。论文一律用A4纸打印，题目用3号、黑体，正文用小4、宋体。
Please label the title, name and your class on the thesis. The paper can be printed on A4, Black style character. The words must be typed in little 4 and Song style character.
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三、“变废为宝”创意制作
Turn Waste into Wealth
1． 活动主题：环保  节约  创新
Theme: green  conservation innovation
2． 作品要求：利用废旧物品创意制作一个作品，可以是实用类的、工艺类的、也可以是……。大小最好不要超过100cm×100cm×100cm。并在作品显眼地方贴上统一的标签。
Requirement: Make full use of old materials, it can be different stuff like pratical and arts. The size of it should be within 100cm×100cm×100cm. Please label it.
3． 作品简介，尽量说明创新之处。（注：这是让评委了解您作品创意的途径，一定要重视。）
Please make the product simple, try to explain the innovative features of the product.
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3、 纸折船创意制作赛
                Paper boat folding competition
1、 制作材料：纸，不限种类和数量。
Materials: Paper,different kinds of paper
2、参赛要求：Requirements
参赛者事先制作好，上交作品，大小不限。
纸船可以通过折叠、撕裂、粘贴、剪裁、切割制作而成，在制作过程中不能装订或填装其他物品；
The participant need to finish it in advance. It could be different sizes.
2、 评比标准：以作品的美观和创意程度评定成绩。（注：作品介绍可以帮助评委更好的了解作品，好的介绍可以为作品加分的，一定要认真书写。）
The criterion :The works will scored by several standards like the artistic beauty and creativeness.
(Please try to make the introduction detailed, it will help make the final score competitive)
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